

99/648

POSTAL ADDRESS—ADRESSE POSTALE DES NATIONS UNIES, NEW YORK
CABLE ADDRESS—ADRESSE TELEGRAPHIQUE: UNATIONS, NEW YORK

REFERENCE: M.Z.N. 24. 1999. LOS (Maritime Zone Notification) 1 June 1999

**United Nations Convention on the Law of the Sea
concluded at Montego Bay, Jamaica
on 10 December 1982**

Deposit by Belgium of a nautical chart showing the outer limit lines of the continental shelf including the geographical coordinates.

The Secretary-General of the United Nations communicates the following:

On 20 April 1999, Belgium deposited with the Secretary-General, in accordance with articles 16(2) and 84(2) of the Convention, the following nautical chart published and issued by the Hydrographic Department of Waterways and Coast:

Chart entitled "Delimitation of the Belgian continental shelf and of the territorial sea (12-mile border)" - scale 1: 200,000 - , including the geographical coordinates of points for the drawing of the outer limit lines of the continental shelf.

The nautical chart deposited by Belgium may be consulted at the Secretariat Division for Ocean Affairs and the Law of the Sea, Office of Legal Affairs, DC2-5456, telephone: 462-5456 or 462-5457 (5847).





POSTAL ADDRESS
CABLE ADDRESS—ADRESSE TELEGRAPHIQUE

REFERENC... M.Z.N. 24. 1999. LOS (Notification Zone Maritime) 1er juin 1999

**Convention des Nations Unies sur le Droit de la Mer
conclue à Montego Bay (Jamaïque)
le 10 décembre 1982**

Dépôt par la Belgique d'une carte marine indiquant la limite extérieure
du plateau continental avec la liste des coordonnées géographiques des points
et la limite extérieure de la mer territoriale

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies communique ce qui suit:

Le 20 avril 1999, la Belgique a déposé auprès du Secrétaire général, en conformité avec le paragraphe 2 de l'article 16 et le paragraphe 2 de l'article 3 de la Convention, la carte marine décrite ci-après, publiée à Ostende par le Département hydrographique des voies navigables et des côtes:

Carte intitulée "Délimitation du plateau continental belge et de la mer territoriale (frontière de 12 milles)", échelle au 1 / 200 000, contenant les coordonnées géographiques des points pour tracer la limite extérieure du plateau continental.

La carte marine transmise par la Belgique peut être consultée au Secrétariat (Division 1 affaires maritimes et du droit de la mer, Bureau des affaires juridiques, DG2-2453, Téléphone: 963-2366 ou fax: 963-5847).

A handwritten signature in black ink, appearing to be the name 'Mey'.